The General Assembly of the 17th International Congress of Agricultural Museums (CIMA 17)
Summary - Meeting Minutes
November 5, 2014 in the MuCEM in Marseille, France

As members noticed, this “action-packed” meeting carried on with the decisive momentum the AIMA and its members have become accustomed to.

AIMA Interim President Merli Sild called the AIMA membership meeting to order, and welcomed all registrants for CIMA 17 to participate. 

Secretary René Bourrigaud reported on AIMA activities since the 2011 CIMA 16 in Romania, noting that the AIMA Executive Committee met twice (January 2012 in Normandy and May 2012 in Scotland) and drafted statutes. The website was launched via Eastern Illinois University and we produced the first AIMA newsletters, as well as establishing a dues structure. The death of President François Sigaut in November 2012 struck the AIMA hard, so that the Executive Committee called for meetings of the Executive Committee and an Extraordinary General Assembly took place in Estonia in June 2013. At that time, members adopted the statutes and selected Marseille, France, for CIMA 17 in November 2014. 

The AIMA Statutes (2013) were submitted, and France granted AIMA official status, as published in the Official Bulletin (Journal Officiel, 145e année – No 46, Saturday 16 November 2013). The AIMA Treasurer Pierre Del Porto, presented the financial reports (see Executive Committee meeting minutes), reporting 41 members in 2013 (11 institutions; 30 individuals) and 43 members in 2014 (11 institutions; 32 individuals) 

AIMA Members accepted the Secretary and Treasurer’s reports and approved a three-member internal audit committee composed of Judith Sheridan (U.S. Representative), Peter Watson (AIMA Member, U.S.) and Gheorghe Petre (Romania Representative on Executive Committee). 

Treasurer Pierre Del Porto proposed the 2015 Budget and AIMA members voted on the 2015-2017 membership fees, effective as of 2015: private contribution 10€, institutional 40€, as well as approving use of income for promotion including website development, and the institutional dues increase from 30 to 40€ to support linking to institutional member websites.
AIMA members approved the logo designed by Gheorghe Petre unanimously. 

The following Presidium Members (2014-2017) were approved: President Merli Sild (Estonia), General Secretary Cozette Griffin-Kremer (France), Treasurer Pierre Del Porto (France), 1st Vice-President: Debra Reid (USA), 2nd Vice-President Jan Maćkowiak (Poland) and 3rd Vice-President Kerry-Leigh Burchill (Canada), as well as the following advisors: Henning Baatz (Germany), Isabel Hughes (Great Britain), Oliver Douglas (alternate, Great Britain), Surajit Sarkar (India), Hisashi Horio (Japan), Gheorghe Petre (Romania), A. Buzoianu (alternate, Romania), Jan Kisgeci (Serbia), Barbara Sosič (Slovenia), Judith Sheridan (USA) and Terry Sheridan (alternate, USA).
 
AIMA members approved Estonia as the host country for CIMA 18 in 2017 and the host institution of President Merli Sild, Director of the Estonian Agricultural Museum, in Ülenurme near Tartu. 

Summary prepared by: Debra Reid and Cozette Griffin-Kremer
(published in AIMA Newsletter, no. 4, pg. 50-51).
Assemblée Générale du 17e Congrès International des Musées d’Agriculture (CIMA 17)
Compte-rendu / Résumé
5 novembre 2014 au MUCEM, Marseille, France

La Présidente Merli Sild déclare la réunion ouverte à l’assemblée des adhérents et souhaite la bienvenue à tous les participants au CIMA 17, qu’elle encourage à adhérer à l’AIMA et à ainsi participer pleinement.

Le Secrétaire René Bourrigaud rend à l’assemblée son rapport d’activités depuis le CIMA 16 en 2011 en Roumanie, ajoutant que le Comité Exécutif de l’AIMA s’est réunie deux fois (janvier 2012 en Normandie et mai 2012 en Ecosse) et a adopté des statuts et fixé le montant d’adhésion pour les membres individuels et institutionnels. Le site Internet, basé à Eastern Illinois University, a été lancé et nous avons émis les premiers bulletins de l’AIMA. La mort inattendue du Président François Sigaut en novembre 2012 fut un coup dur pour l’AIMA, d’où les réunions d’urgence du Comité Exécutif et une Assemblée Générale Extraordinaire, toutes deux en Estonie en juin 2013. C’est à cette occasion que les adhérents ont adopté les statuts et choisi le MUCEM, Marseille, France, pour le CIMA 17 (congres de l’AIMA) en novembre 2014.
Les Statuts de l’AIMA (2013) furent soumis au Services des Associations de la Préfecture de Paris, acceptés et publiés dans le Journal Officiel, 145e année – No 46, samedi 16 novembre 2013. Le trésorier de l’AIMA, Pierre Del Porto, a présenté le Rapport financier (voir compte-rendu de la réunion du Comité Exécutif): 41 adhérents en 2013 (11 institutions; 30 individus) and 43 adhérents en 2014 (11 institutions; 32 individus).

Les adhérents de l’AIMA ont approuvé les rapports du Secrétaire et du Trésorier, ainsi que l’instauration d’un comité interne d’audit (Judith Sheridan, Représentante des Etats-Unis ; Peter Watson, Membre Etats-Unis ; Gheorghe Petre ; Représentant de la Roumanie au Comité Exécutif)
Le trésorier Pierre Del Porto a proposé le Budget 2015 et les adhérents ont adopté les tarifs suivants, effectifs dès 2015 : individuel 10€, institution 40€ ; ils approuvent l’utilisation des frais d’adhésion pour la promotion de l’AIMA y compris le développement du site Internet, ainsi que l’augmentation des frais d’adhésion de 30€ à 40€ pour les frais entrainés par les liens aux sites des membres institutionnels.
Le logo conçu par Gheorghe Petre est approuvé à l’unanimité par les adhérents de l’AIMA.

Les adhérents ont approuvé les membres du Comité Exécutif suivants (2014-2017): Présidente Merli Sild (Estonie), Secrétaire Générale Cozette Griffin-Kremer (France), Trésorier Pierre Del Porto (France), Première Vice-Présidente: Debra Reid (Etats-Unis), Second Vice-Président Jan Maćkowiak (Pologne) et Troisième Vice-Présidente Kerry-Leigh Burchill (Canada), ainsi que les conseillers suivants: Henning Baatz (Allemagne), Isabel Hughes (Grande Bretagne), Oliver Douglas (suppléant, Grande Bretagne), Surajit Sarkar (Inde), Hisashi Horio (Japon), Gheorghe Petre (Roumanie), A. Buzoianu (suppléant, Roumanie), Jan Kisgeci (Serbie), Barbara Sosič (Slovénie), Judith Sheridan (Etats-Unis) et Terry Sheridan (Suppléant, Etats-Unis).

Les adhérents approuvent le choix du Musee National de l’Agriculture de l’Estonie, institution dirigée par la Présidente Merli Sild, à Ülenurme près de Tartu, comme hôte du CIMA 18 en 2017, 
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